

目 錄 Contents

原著 Original articles

- 125 用顆粒細胞和小白鼠受精卵或兩細胞早期胚胎行共同培養可增進其發育
何信頤 曾啓瑞 張淑如 簡立維 陳庵君
Enhancement of the Development of Fertilized Mouse Eggs and 2-cell Stage Early Embryos by Use of Granulosa Cells in a Coculture System
Hsin-Yee Ho, Chii-Ruey Tzeng, Li-Wei Chien;
Shew-Ru Chang and An-Chiun Chen
- 133 花蓮縣秀林鄉頭部外傷調查報告：台北醫學院學生流行病學調查團研究報告及衛生署
花蓮縣頭部外傷研究報告之對照比較
謝思民 邱文達 陳新源 蔡佩雯
Head Injury Survey at Hsiulin Hsiang, Hualien County, July, 1990: A Report of Student
Epidemiology Team of Taipei Medical College and Compared with Population-based Study
of Department of Health, Executive Yuan, R. O. C.
Szu-Ming Hsieh, Wen-Ta Chiu, Shin-Yuan Chen and Pei-Wen Tsai
- 143 評估視光學設系之需要
林佳谷 陳增福 陳叡瑜
Evaluate the Establishment of College Level Optometric Education in Taiwan
Chia-Ku Lim, Tzeng-Fu Chen and Ruey-Yu Chen
- 153 台北醫學院學生學習滿意度與相關因素之分析研究
魏世台 盧美秀
A Study of the Factors Influencing the Students' Rating Responses and Satisfaction of
Instruction
Shih-Tai Wei and Meei-Shiow Lu
- 179 不同混合方式的玻璃離子黏合劑的抗壓強度比較
黃永賢 郭永昌
The Comparison of the Compressive Strength among the Glass Ionomer Cements with the

Different Mixing Methods

Yeong-Shyan Hwang and Yung-Chan Kuo

193 飲食調配對劍道選手成績表現及血液生化數值之影響

李俊賢 陳素善 胡雪萍 謝明哲

The Influence of Adjusted-diet on Performance of Kendo Athlets and Biochemical Level

C. H. Li, S. S. Chen, S. P. Hu and M. C. Hsieh

專題報導

209 徐千田教授紀念週年演講會 Elliott 教授演講詞

Speech of Professor Elliott in Anniversary Commemorative Symposium for Professor C.

T. Hsu

Peter M. Elliott

215 北醫同仁發表於校外期刊之論文摘要